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Akademický senát Stavebnej fakulty Slovenskej technickej univerzity v Bratislave 

 
Z Á P I S N I C A  č .  0 5 / 2 0 2 4  z o  z a s a d n u t i a  

A k a d e m i c k é h o  s e n á t u  S v F  S T U  v  B r a t i s l a v e  
d ň a  2 5 . 1 0 . 2 0 2 4  

konaného o  8:00 hod. v zasadačke dekana Stavebnej fakulty STU v Bratislave 
 

Schválený program rokovania: 

 
1. Otvorenie zasadnutia, prezentácia 
2. Voľba skrutátorov, overovateľov zápisnice a členov sčítacej komisie pre tajnú voľbu členov obvodnej 

volebnej komisie pre voľby delegáta do Študentskej rady vysokých škôl za Stavebnú fakultu STU v 
Bratislave 

3. Schválenie programu zasadnutia 
4. Schválenie zápisnice zo zasadnutia AS SvF zo dňa 20.09.2024 
5. Kontrola úloh a uznesení 
6. Organizačné pokyny na prípravu a priebeh volieb delegáta do Študentskej rady vysokých škôl na funkčné 

obdobie 2024 – 2027 na Stavebnej fakulte STU v Bratislave (na schválenie) 
7. Voľba členov obvodnej volebnej komisie pre voľby delegáta do Študentskej rady vysokých škôl za 

Stavebnú fakultu STU v Bratislave (na schválenie) 
8. Z vyšších orgánov 
9. Rôzne 
 
 

K bodu 1: Otvorenie zasadnutia, prezentácia 

Zasadnutie Akademického senátu SvF STU v Bratislave (ďalej AS SvF) otvoril a viedol predseda AS SvF 
doc. Ing. Ján Erdélyi, PhD. Na úvod privítal senátorov a prizvaných účastníkov rokovania AS SvF - dekana 
a prodekana Makýša. Podľa prezenčnej listiny bolo prítomných 24 členov AS SvF, prezentovalo sa 24 členov. 
AS SvF bol uznášaniaschopný a zasadnutie bolo otvorené.  

Prezentácia:  
Počet členov zamestnaneckej časti:       20    
Počet prítomných členov zamestnaneckej časti:                                 16 
Počet členov študentskej časti:     10 
Počet prítomných členov študentskej časti:                                              8  
Ospravedlnení: prof. Ing. Jaroslav Sandanus, PhD., Ing. Dominika Húdoková a Bc. Tamara Šimkaninová. 
 

Prezenčná listina zo dňa 25.10.2024 je priložená k originálu zápisnice. 

 

K bodu 2: Voľba skrutátorov, overovateľov zápisnice a členov sčítacej komisie pre tajnú voľbu členov 
obvodnej volebnej komisie pre voľby delegáta do Študentskej rady vysokých škôl za Stavebnú fakultu STU 
v Bratislave 

Za skrutátorov boli navrhnutí: Ing. Barbora Považanová a Bc. Samuel Rosinský.  
Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: doc. Ing. Ľuboš Hruštinec, PhD. a doc. Ing. Peter Šulek, PhD. 
Za členov sčítacej komisie boli navrhnutí:  Ing. Mária Füri, PhD., doc. Ing. Marek Macák, PhD. a Ing. Peter 
Trudič. 

 

Návrh uznesenia č. 28 AS/24 
AS SvF schvaľuje Ing. Barboru Považanovú a Bc. Samuela Rosinského za skrutátorov. 

Priebeh hlasovania: 
Počet členov AS:                                            30   Počet hlasov za:                        25  
Počet členov AS prítomných na hlasovaní:                 25  Počet hlasov proti:                     0  
 Zdržali sa hlasovania:                 0 
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Výsledok hlasovania: uznesenie č. 28 AS/24 bolo schválené všetkými hlasmi členov AS SvF prítomných na 
hlasovaní. 
 
 
Návrh uznesenia č. 29 AS/24 
AS SvF schvaľuje doc. Ing. Ľuboša Hruštinca, PhD. a doc. Ing. Petra Šuleka, PhD. za overovateľov zápisnice. 

 

Priebeh hlasovania: 
Počet členov AS:  30 Počet hlasov za:                        25 
Počet členov AS prítomných na hlasovaní:               25  Počet hlasov proti:      0 
 Zdržali sa hlasovania: 0 

 
Výsledok hlasovania: uznesenie č. 29 AS/24 bolo schválené všetkými hlasmi členov AS SvF prítomných na 
hlasovaní. 
 

Návrh uznesenia č. 30 AS/24 
AS SvF schvaľuje za členov sčítacej komisie Ing. Máriu Füri, PhD., doc. Ing. Mareka Macáka, PhD. a Ing. Petra 
Trudiča. 
 

Priebeh hlasovania: 
Počet členov AS:  30 Počet hlasov za:                        25 
Počet členov AS prítomných na hlasovaní:               25  Počet hlasov proti:      0 
 Zdržali sa hlasovania: 0 

 
Výsledok hlasovania: uznesenie č. 30 AS/24 bolo schválené všetkými hlasmi členov AS SvF prítomných na 
hlasovaní. 

 

 

K bodu 3: Schválenie programu 

Predseda AS SvF informoval senátorov, že program zasadnutia bol senátorom zaslaný 11.10.2024 
elektronicky. Predsedovi AS SvF nebol doručený do začiatku zasadnutia v písomnej forme žiadny návrh na 
doplnenie programu.  
 
Predseda AS SvF sa opýtal, či má niekto návrh na zmenu poradia jednotlivých bodov programu zasadnutia. 
Nikto z prítomných nemal návrh na zmenu poradia bodov programu. 
 
Následne predseda AS SvF dal o programe zasadnutia hlasovať. 
 

Návrh uznesenia č. 31 AS/24 
AS SvF schvaľuje program zasadnutia bez pripomienok. 
 
Priebeh hlasovania: 
Počet členov AS:  30 Počet hlasov za:                         26  
Počet členov AS prítomných na hlasovaní:               26  Počet hlasov proti: 0 
 Zdržali sa hlasovania: 0 

 
Výsledok hlasovania: uznesenie č. 31 AS/24 bolo schválené všetkými hlasmi členov AS SvF prítomných na 
hlasovaní. 
 

 K bodu 4: Schválenie zápisnice zo zasadnutia AS SvF zo dňa 20.09.2024 

Predseda AS SvF informoval senátorov, že k obsahu zápisnice neboli doručené predsedovi AS SvF žiadne 
námietky a pripomienky.  
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Návrh uznesenia č. 32 AS/24 
AS SvF schvaľuje zápisnicu zo zasadnutia AS SvF zo dňa 20.09.2024 bez pripomienok. 
 
Priebeh hlasovania: 
Počet členov AS:  30 Počet hlasov za:                         26  
Počet členov AS prítomných na hlasovaní:               26  Počet hlasov proti: 0 
 Zdržali sa hlasovania: 0 

 
Výsledok hlasovania: uznesenie č. 32 AS/24 bolo schválené všetkými hlasmi členov AS SvF prítomných na 
hlasovaní. 

 

K bodu 5: Kontrola úloh a uznesení 

Predseda AS SvF informoval senátorov, že z predchádzajúceho zasadnutia AS SvF nevyplynula žiadna úloha 
definovaná uznesením.  
 

K bodu 6: Organizačné pokyny na prípravu a priebeh volieb delegáta do Študentskej rady vysokých škôl na 
funkčné obdobie 2024 - 2027 na Stavebnej fakulte STU v Bratislave (na schválenie) 

Organizačné pokyny na prípravu a priebeh volieb delegáta do Študentskej rady VŠ boli senátorom zaslané 
spolu s pozvánkou dňa 11.10.2024 elektronicky. Predseda AS SvF informoval senátorov, že tento bod je na 
programe z dôvodu, že delegátom v Študentskej rade vysokých škôl (ŠRVŠ) 5.12.2024 uplynie mandát. Ďalej 
informoval senátorov, že 7.10.2024 obdržal elektronicky od pani tajomníčky AS STU žiadosť o vykonanie 
volieb do ŠRVŠ. Tá bola zaslaná podpredsedníčkou valného zhromaždenia ŠRVŠ 1.10.2024, následne na 
mimoriadnom zasadnutí predsedníctva AS STU, predsedníctvo prijalo uznesenie, na základe ktorej boli 
vyhlásené voľby v jednotlivých volebných obvodoch.  Toto bolo potvrdené uznesením AS STU 23.10.2024, 
nakoľko voľby vyhlasuje AS STU. Následne predseda AS SvF informoval senátorov o volebných obvodoch 
a o skutočnosti, že na volebný obvod Stavebnej fakulty pripadá jeden delegát v Študentskej rade vysokých 
škôl.  
Ďalej predseda AS SvF oboznámil senátorov s obsahom organizačných pokynov na prípravu a priebeh volieb. 
Pred otvorením diskusie navrhol 2 zmeny – v názve dokumentu preklep a v bode 5 zmenu dátumu od ktorého 
je možné podávať návrhy na kandidáta na delegáta do ŠRVŠ na 25.10.2024.   
 
Následne predseda AS SvF otvoril diskusiu: 
JUDr. Zajacová :  
- upozornila na nesprávny názov ŠRVŠ v materiáli, správne má byť Študentská rada vysokých škôl Slovenskej 
republiky 
Predseda AS SvF reagoval, že v materiáli, ktorý bol zo ŠRVŠ doručený je v hlavičke uvedený názov ŠRVŠ, čo 
bolo potvrdené aj ostatnými senátormi, ktoré operatívne pozreli znenie zákona 131/2002 Z. z. o vysokých 
školách a o zmene a doplnení niektorých zákonov, rovnako oficiálnu adresu ŠRVŠ. 
- namietala krátku lehotu (2 dni) na zverejnenie zoznamu kandidátov od 04.11.2024 do 06.11.2024 
Predseda AS SvF vysvetlil, že tieto lehoty vyplynuli z pokynu podpredsedníčky valného zhromaždenia ŠRVŠ 
vykonať voľby do 10.11.2024. JUDr. Zajacová uviedla, že termín nemusíme dodržať. Predseda AS SvF uviedol, 
že AS SvF nedostal takúto informáciu zo strany ŠRVŠ a teda navrhuje držať sa termínu, ktorý bol požadovaný 
v písomnej žiadosti.  
- upozornila, že voľby by mali prebiehať v konkrétnej miestnosti nie vo vestibule na 1. poschodí bloku B SvF   
Ing. Tarana reagoval, že to bude v miestnosti, kde bola bývalá predajňa JAGA. Táto miestnosť nemá žiadne 
označenie. 
- JUDr. Zajacová ďalej namietala krátku dobu voľby, voľby by mali prebiehať aspoň jeden celý deň a nie 4 
hodiny ako je to v návrhu organizačných pokynov a mali by prebehnúť podľa vnútorných predpisov. Preto 
v budúcnosti bude potrebné vytvoriť vnútorný predpis na voľbu delegáta do ŠVRŠ. 
Doc. Výleta uviedol, že uvedené organizačné pokyny boli tvorené tak, aby bol dodržaný termín žiadateľa - do 
10.11.2024. JUDr. Zajacová konštatovala, že keby bola zvolaná Legislatívna komisia, mohlo to byť 
odkomunikované. 
Doc. Funtík poďakoval JUDr. Zajacovej za pripomienky, vzhľadom na termíny by však bolo vhodnejšie ich 
zaslať vopred, ešte pred schvaľovaním predloženého materiálu, nakoľko sa týmto spôsobom dostávame do 
časovej tiesne. Pripomenul, že všetci senátori majú materiál k dispozícii 2 týždne pred zasadnutím. Zároveň 



4 
 

sa opýtal, prečo neposlala vedeniu AS SvF informáciu o tom, že údajne voľby nie je potrebné vykonať do 
termínu uvedeného v liste pani podpredsedníčky valného zhromaždenia ŠRVŠ.  
JUDr. Zajacová uviedla, že nie je povinná pripomienky zasielať vopred. Zároveň informovala, že  vo veci 
organizácie volieb do ŠRVŠ komunikovali  a koordinovali  predsedovia akademických senátov  fakúlt STU ich 
prípravu s AS STU  s výnimkou AS SvF a následne sa ospravedlnila z rokovania AS SvF z dôvodu, že musí odísť 
na rokovanie Správnej rady STU, o čom vopred informovala predsedu AS SvF STU. 
Predseda AS SvF konštatoval, že situáciu preverí a bude sa pýtať, prečo sa k nám táto informácia z AS STU 
nedostala. 
 
V ďalšej diskusii doc. Hruštinec navrhol, aby sa voľby začali o hodinu skôr, podľa jeho názoru by to pomohlo 
zvýšiť účasť. Rozhodnutie ponechal na študentoch. 
Ing. Trudič navrhol aby čas konania volieb bol zmenený od 9:00 do 14.00 hod. 

Predseda AS SvF ukončil diskusiu.  
Predseda AS SvF dal hlasovať o pripomienkach k organizačným pokynom.   
 
Návrh uznesenia č. 33 AS/24 
AS SvF schvaľuje pripomienky k Organizačným pokynom na prípravu a priebeh volieb delegáta do Študentskej 
rady vysokých škôl na funkčné obdobie 2024 – 2027 na Stavebnej fakulte STU v Bratislave: 
- v bode 5. Termín podávania návrhov je od 25.10.2024 do 04.11.2024 do 11.hod. 

- v bode 7. Voľby delegáta do Študentskej rady vysokých škôl za Stavebnú fakultu STU v Bratislave sa budú 

konať  dňa 06.11.2024 od 9.00 hod. do 14.00 hod. 

 Priebeh hlasovania: 
Počet členov AS:  30 Počet hlasov za:                         25  
Počet členov AS prítomných na hlasovaní:               25  Počet hlasov proti: 0 
 Zdržali sa hlasovania: 0 

 
Výsledok hlasovania: uznesenie č. 33 AS/24 bolo schválené všetkými hlasmi členov AS SvF prítomných na 
hlasovaní. 

 
Následne predseda AS SvF dal hlasovať o materiáli ako celku. 
 
Návrh uznesenia č. 34 AS/24 
AS SvF schvaľuje Organizačné pokyny na prípravu a priebeh volieb delegáta do Študentskej rady vysokých 
škôl na funkčné obdobie 2024 – 2027 na Stavebnej fakulte STU v Bratislave s pripomienkou. 
 
Priebeh hlasovania: 
Počet členov AS:  30 Počet hlasov za:                         25  
Počet členov AS prítomných na hlasovaní:               25  Počet hlasov proti: 0 
 Zdržali sa hlasovania: 0 

 
Výsledok hlasovania: uznesenie č. 34 AS/24 bolo schválené všetkými hlasmi členov AS SvF prítomných na 
hlasovaní. 
 

K bodu 7: Voľba členov obvodnej volebnej komisie pre voľby delegáta do Študentskej rady vysokých škôl 
za Stavebnú fakultu STU v Bratislave (na schválenie) 

Predseda AS SvF informoval prítomných senátorov, že prípravu a priebeh volieb organizačne zabezpečuje 
volebná komisia. V tomto prípade senát len primerane aplikujme Zásady volieb do AS SvF, kde konkrétne 
článok 3 hovorí o právach a povinnostiach volebnej komisie. 
 
Predseda AS SvF informoval plénum, že od študentskej časti obdržal návrh na členov volebnej komisie v 
zložení: Ing. Anežka Kašiarová, Ing. Adam Tarana a pán Alexej Zelenaj. Všetci s ich nomináciou súhlasili. 
 
Následne predseda AS SvF informoval, že minimálny počet členov volebnej komisie je 3. 
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Doc. Zuzulová navrhla, aby bol nominovaný ešte jeden člen komisie, pre prípad ak by náhodou niekto ochorel 
a podobne. Senátori s jej návrhom súhlasili. 
Prítomní študenti navrhli za 4. člena volebnej komisie Bc. Samuela Rosinského, ktorý s nomináciou súhlasil. 
Predseda AS SvF požiadal o prípravu hlasovacích lístkov a informoval senátorov v zmysle čl. 10 bodu 8 
Rokovacieho poriadku AS SvF o priebehu  tajného hlasovania a spôsobe označenia hlasovacích lístkov.  
Následne požiadal senátorov aby sa prezentovali. 
 
Priebeh tajného hlasovania: 
Počet členov AS SvF prítomných na hlasovaní: 26 
Počet hlasovacích lístkov odovzdaných voličom: 26 
Počet hlasovacích lístkov odovzdaných voličmi : 26 
Počet platných hlasovacích lístkov: 26 
Počet neplatných hlasovacích lístkov: 0 
 
Výsledok tajného hlasovania : 
 

Navrhovaný člen obvodnej volebnej komisie ZA PROTI Zdržalo sa  

Ing. Adam Tarana 26 0 0 

Bc. Samuel Rosinský 26 0 0 

Ing. Anežka Kašiarová 26 0 0 

Alexej Zelenaj 26 0 0 

 
Uznesenie č. 35 AS/24 
AS SvF schválil v tajnom hlasovaní Ing. Adama Taranu, Ing. Anežku Kašiarovú, Bc. Samuela Rosinského 
a Alexeja Zelenaja za členov Obvodnej volebnej komisie pre voľby delegáta do Študentskej rady vysokých škôl 
za Stavebnú fakultu STU v Bratislave. 
 
Výsledok tajného hlasovania: uznesenie č. 35 AS/24 bolo schválené všetkými hlasmi členov AS SvF 
prítomných na hlasovaní. 
 
Členovia Obvodnej volebnej komisie si zvolia predsedu, meno ktorého oznámia predsedovi AS SvF a bude 
doplnené do schválených Organizačných pokynov na prípravu a priebeh volieb do Študentskej rady VŠ.  
Organizačné pokyny budú následne zverejnené na webovej stránke fakulty. 
 

K bodu 8: Z vyšších orgánov 

 1/ Dekan informoval senátorov, že Kolégium rektora STU sa konalo dňa 2.10.2024. Bol prerokovaný Návrh 
na rozdelenie časti dotácie určenej na financovanie bezpečnostných opatrení VS na súčasti STU, Návrh na 
založenie inej právnickej osoby (Regionálny inovačný klaster ZÁHORIE) a Správa o priebehu LU 2024, ktorá 
bola hodnotená veľmi kladne. Kvestor informoval o záveroch z Klubu kvestorov, rokovanie s ministerstvom 
ohľadne koeficientu stupňa štúdia. Valorizácia platov nebude. Prorektor Stanko informoval o rozposlaní 
defibrilátorov na jednotlivé fakulty, dekan potvrdil že na našej fakulte bol defibrilátor už nainštalovaný, 
momentálne prebieha zaškolenie ohľadom jeho prevádzky. Dekan informoval senátorov, že rektor na deň 
07.11.2024 rozhodol o udelení rektorského voľna pre študentov STU z dôvodu konania medzinárodnej 
konferencie „Learning and Teaching Forum 2024“, ktorá sa uskutoční  dňa 7.11.2024 v aule Akademika Bellu 
na našej fakulte. Je určená učiteľom, študentom, doktorandom a partnerom STU (najmä z EULiSTu).  V 
prípade záujmu je potrebné sa zaregistrovať. 
Bližšie informácie zo zasadnutia KR STU na stránke R-STU: 
https://www.stuba.sk/buxus/docs/stu/informacie_o/stu/organy_akademicke_samospravne/zasadnutia_kr
/Vypis_2024-10-02.pdf 
 
Dekan informoval senátorov, že materiál „Návrh na transformáciu SvF STU v Bratislave“ vedenie fakulty  
predložilo dňa 27.09.2024 do Vedeckej rady SvF. Aktuálne pracujú na zapracovaní pripomienok Vedeckej rady 
SvF. Kolégium dekana SvF k predloženému materiálu pripomienky nemalo.   
Predseda AS SvF uviedol, že akonáhle Predsedníctvo AS SvF obdrží od dekana materiál návrhu transformácie 
SvF STU v Bratislave, bude vytvorený harmonogram prerokovania uvedeného návrhu postupne cez komisie 
AS SvF. 

https://www.stuba.sk/buxus/docs/stu/informacie_o/stu/organy_akademicke_samospravne/zasadnutia_kr/Vypis_2024-10-02.pdf
https://www.stuba.sk/buxus/docs/stu/informacie_o/stu/organy_akademicke_samospravne/zasadnutia_kr/Vypis_2024-10-02.pdf
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Následne predseda otvoril k diskusiu k informáciám z kolégia rektora a vedenia SvF. 
 
Ing. Füri mala otázku na dekana, že na základe čoho bude stanovený koeficient štúdia?  
 
Dekan konštatoval, že bude vytváraný tlak na redukovanie počtu študentov na Ing. štúdiu. V Kolégiu rektora 
STU sa postavili proti tomuto rozhodnutiu. Hlavný cieľ za tým vidí - posielať bakalárov do praxe.  
Ing. arch. Minarovičová slová dekana o tomto trende potvrdila. Na Rade vysokých škôl SR túto otázku tiež 
preberali. 
 
4/ Ing. Minarovičová informovala senátorov, že plenárne zasadnutie Rady VŠ SR ešte nebolo.  
Členovia Rady vysokých škôl SR hlasovali v rozmedzí 17.9.-20.9.2024 o návrhoch na udelenie ocenenia Cena 
za vedu a techniku 2024 prostredníctvom internetového elektronického nástroja Adoodle. Dňa 10.10.2024 
RVŠ zaslala Ministerstvu školstva, výskumu, vývoja a mládeže SR nomináciu rady: 
A. Osobnosť vedy a techniky: 
-    prof. Mgr. Ivan Cimrák, Dr. 
-    doc. RNDr. Erik Čižmár, PhD. 
B. Celoživotné zásluhy v oblasti vedy a techniky: 
-   prof. MUDr. Milan Buc, DrSc. 
C. Osobnosť vedy a techniky do 35 rokov: 
-    RNDr. Radka Gorejová, PhD. 
E.  Vedecko-technický tím roka: 
-    tím CENTA prof. RNDr. Pavla Povinca, DrSc., FRSC 
-    tím RNDr. Ivany Šišolákovej, PhD. 
D. Popularizátor vedy: 
-   doc. RNDr. Rudolf Gális, PhD. 
 
Za našu fakultu sme mali dve nominácie: 
Osobnosť vedy a techniky do 35 rokov: doc. Ing. Jakub Čurpek, PhD. 
Popularizátor vedy: doc. Ing. Michaela Danáčová, PhD. 
 
5/ Podpredseda AS SvF informoval senátorov, že od posledného zasadnutia AS SvF sa konali dve zasadnutia 
AS STU: 
Dňa 25.09.2024 - bola prerokovaná voľba kandidátov na členov Správnej rady STU volených Akademickým 
senátom STU, Výročná správa o hospodárení STU za rok 2023, Voľba predsedu Akademického senátu STU, 
Doplnenie Predsedníctva Akademického senátu STU, Doplnenie komisií Akademického senátu STU a 
Doplňujúce voľby do Študentskej rady vysokých škôl SR študentskou časťou Akademického senátu STU. 
Voľba predsedu AS STU: 1. kolo kandidáti traja – Dr. Brašeň, doc. Ries a doc. Dvoranová. Ani jeden z 
navrhnutých kandidátov nezískal nadpolovičnú väčšinu hlasov všetkých členov AS STU a do druhého kola 
volieb postúpili dvaja kandidáti s najvyšším počtom získaných hlasov v 1. kole: Dr. Brašeň a doc. Ries. Keďže 
ani jeden z kandidátov v 2. kole nezískal potrebný počet hlasov, predseda AS STU zvolený nebol. Voľba 
predsedu AS STU sa presúva na nasledujúce zasadnutie AS STU. 
Doplňujúce voľby do Študentskej rady vysokých škôl SR študentskou časťou Akademického senátu STU boli 
tiež presunuté na nasledujúce zasadnutie AS STU (23.10.2024). Bližšie informácie zo zasadnutia na: 
https://www.stuba.sk/buxus/docs/stu/pracoviska/rektorat/akademicky_senat/2024/Zapisnica_AS_STU_25
_09_2024.pdf 
 
Dňa 23.10.2024 - STU prerokovala dlhodobý zámer, predpokladá sa schvaľovanie na AS STU v 02/25. 
Rektor vyzdvihol fakulty FIIT, FAAD a SVF – získali ocenenie za vysokú návštevnosť webu. 
Rektor dostal otázku na aktuálny stav Matching grantov, z odpovede vyplynulo, že nastalo zdržanie. 
Do Študentskej rady vysokých škôl SR študentskou časťou Akademického senátu STU bol zvolený Filip Kušnír. 
Predseda AS STU opätovne zvolený nebol. V 1. a ani v 2. kole nezískal ani jeden z kandidátov (Dr. Brašeň 
a doc. Ries) potrebný počet hlasov. 
Rektor STU predložil  návrh transformácie Ústavu manažmentu STU na Fakultu plánovania a ekonomiky STU.  
Návrh vypracoval prof. Finka. Materiál bol prerokovaný v komisiách – Pedagogická má pripomienky, ale 
nebola uznášaniaschopná, preto nemôže vydať usmernenie. Legislatívna odporúča schváliť, Ekonomická 

https://www.stuba.sk/buxus/docs/stu/pracoviska/rektorat/akademicky_senat/2024/Zapisnica_AS_STU_25_09_2024.pdf
https://www.stuba.sk/buxus/docs/stu/pracoviska/rektorat/akademicky_senat/2024/Zapisnica_AS_STU_25_09_2024.pdf


7 
 

odporúča dopracovať materiál a v tejto podobe ho neprijať. Študentská komisia, má otázky, ale odporúča 
schváliť. Doc. Hruštinec senátorov informoval, že Ekonomická komisia AS STU trvá na doplnení niektorých 
bodov, týkajúcich sa ekonomických otázok vzniku novej fakulty. Materiál bol posunutý na nasledujúce 
zasadnutie AS STU. 
Dekan informoval senátorov o stretnutí vedenia fakulty a predsedu AS SvF s prof. Finkom v súvislosti so 
spomínaným návrhom vytvorenia Fakulty plánovania a ekonomiky STU. Doc. Macák požiadal dekana 
o stanovisko SvF k tejto otázke. Dekan reagoval na celkovú zlú situáciu, navyše Ústavu manažmentu STU 
nemá svoje grémiá, nie je s týmto stavom spokojný. Je to veľmi citlivá otázka, nakoľko vznik novej fakulty sa 
môže javiť ostatným fakultám STU ako konkurencia. 
    

K bodu 9: Rôzne 

1/ Predsedníctvo AS SvF navrhlo tajomníkovi fakulty, že ak sa katedry zbavujú starého nábytku z dôvodu 
nadbytočnosti, či by nebolo možné tento ponúknuť iným katedrám v prípade ich záujmu. 
Dekan reagoval, že nábytok musí byť v prvom rade riadne vyradený z evidencie. 
 
2/ Mgr. Bartolčičová mala otázku na pána dekana ohľadom avizovaného zavedenia elektronického systému 
dochádzky. Ako to bude realizované v praxi? Konkrétne Katedra telesnej výchovy má pracoviská mimo 
fakulty. Ako to bude napr. v prípade realizácie pracovných činnosti na VVČ projektoch mimo fakulty? 
Dekan odpovedal, že elektronický systém dochádzky sa ešte dolaďuje, jeho zavedenie bude zjednodušením 
systému dochádzky pri spracovaní hlavne pre personálne oddelenie. Konkrétne otázky na riešenie 
jednotlivých situácií bude riešiť s vedúcou OPaM pani Ing. Marečkovou. Čo sa týka doktorandov, táto otázka 
ešte nebola riešená, bude potrebné riešiť a upraviť cez Magion. 
 
3/ Doc. Venglár na základe informácie prodekana Kyrinoviča, že rekonštrukcia Odovzdávacej stanice tepla 
(OST) na fakulte je ukončená, mal otázku, že ako je to s reguláciou tepla, keďže v lete i v zime má v kancelárii 
teplotu 29 stupňov?  
Dekan potvrdil, že rekonštrukcia OST bola ukončená, momentálne je potrebné vyladiť reguláciu. V prípade 
zistenia uvedenej situácie na pracovisku je potrebné informovať priamo vedúceho oddelenia prevádzky Ing. 
Grambličku a tajomníka fakulty. 
 
4/ Mgr. Bartolčičová na záver informovala senátorov, že Katedra telesnej výchovy v novom roku 2025 
organizuje: 
- lyžiarsky kurz pre študentov a zamestnancov fakulty v termíne 02.02. – 07.02.2025 na Chopku,  

- kurz bežeckého lyžovania pre študentov a zamestnancov fakulty v termíne 19.01. – 24.01.2025 na Skalke. 

Všetci záujemcovia sú srdečne vítaní! 
     
Predseda AS SvF na záver všetkým prítomným poďakoval za účasť a zasadnutie AS SvF ukončil. 
 
Najbližšie zasadnutia AS SvF je naplánované na 29.11.2024 o 8:00 hod. 
 
 
Zapísala: A. Urbanovská 
 
                                                                                                                         doc. Ing. Ján Erdélyi, PhD.                     
                                                                                                                                predseda AS SvF                                             
Overovatelia:  
 
 
                    Doc. Ing. Ľuboš Hruštinec, PhD. 
 
 
 
                              Doc. Ing. Peter Šulek, PhD. 



Akademický senát Stavebnej fakulty Slovenskej technickej univerzity v Bratislave ( ďalej len 
„AS SvF”) v súlade s čl. 4 Štatútu Študentskej rady vysokých škôl 

zo dňa 09.12.2023 vydáva tieto 
 

 
Organizačné pokyny na prípravu a priebeh volieb delegáta do Študentskej rady vysokých 

škôl na funkčné obdobie 2024 – 2027 na Stavebnej fakulte STU v Bratislave (ďalej len 
„Organizačné pokyny”) 

 

1. Organizácia a priebeh volieb delegáta do Študentskej rady vysokých škôl na funkčné obdobie 
2024 – 2027 na Stavebnej fakulte Slovenskej technickej univerzity v Bratislave sa primerane 
riadi Zásadami volieb do AS SvF, schválených AS SvF dňa 30.6.2023, a týmito Organizačnými 
pokynmi. 

 
2. Prípravu a priebeh volieb delegáta do Študentskej rady vysokých škôl na Stavebnej fakulte 

STU v Bratislave organizačne zabezpečuje Obvodná volebná komisia pre voľby delegáta do 
Študentskej rady vysokých škôl za Stavebnú fakultu STU v Bratislave (ďalej len „Volebná 
komisia“), ktorú tvoria členovia študentskej časti AS SvF. Členovia Volebnej komisie boli 
zvolení v tajnom hlasovaní členmi AS SvF na zasadnutí AS SvF dňa 25.10.2024. 

 
3. Delegát v Študentskej rade vysokých škôl za Stavebnú fakultu STU v Bratislave je volený 

z členov študentskej časti akademickej obce Stavebnej fakulty STU v Bratislave. 
 
4. Doručenie zoznamov voličov (študentskej časti akademickej obce Stavebnej fakulty STU v 

Bratislave) predsedovi Volebnej komisie zabezpečí osoba poverená dekanom Stavebnej 
fakulty STU v Bratislave do 30.10.2024. 

 
5. Návrhy na kandidátov na delegáta v Študentskej rade vysokých škôl za volebný obvod 

Stavebnej fakulty STU v Bratislave môžu podávať členovia študentskej časti akademickej 

obce Stavebnej fakulty STU v Bratislave predsedovi Volebnej komisie Ing. Adamovi Taranovi 

na predpísanom tlačive (príloha č.1 týchto Organizačných pokynov) v zalepenej obálke s 

označením „Voľby delegáta do Študentskej rady vysokých škôl za Stavebnú fakultu STU v 

Bratislave – NEOTVÁRAŤ“, a to prostredníctvom podateľne Stavebnej fakulty STU v 

Bratislave, Radlinského 2766/11, 810 05 Bratislava. Termín podávania návrhov je od 

25.10.2024 do 04.11.2024 do 11.00 hod. 

 
6. Volebná komisia overí platnosť doručených návrhov v zmysle čl. 5 bod 6 Zásad volieb do AS 

SvF a zverejní kandidátnu listinu za volebný obvod Stavebnej fakulty STU v Bratislave na 
webovom sídle, sociálnych sieťach Stavebnej fakulty STU v Bratislave najneskôr do 
04.11.2024 do 22.00. 

 
7. Voľby delegáta do Študentskej rady vysokých škôl za Stavebnú fakultu STU v Bratislave sa 

budú konať  dňa 06.11.2024 od 9.00 hod. do 14.00 hod. v budove Stavebnej fakulty STU v 
Bratislave, Radlinského 2766/11, 810 05 Bratislava, vo vestibule na 1. poschodí bloku B. 

 
8. Volebná komisia spracuje výsledky volieb do Študentskej rady vysokých škôl a odovzdá 

Zápisnicu z volieb do Študentskej rady vysokých škôl predsedovi AS SvF do  07.11.2024. 
 
9. Tieto Organizačné pokyny nadobúdajú platnosť a účinnosť dňom schválenia AS SvF. 



 
10. Tieto Organizačné pokyny boli schválené AS SvF dňa 25.10.2024. 

 
 

                doc. Ing. Ján Erdélyi, PhD. 
                predseda 

                   Akademického senátu 
          Stavebnej fakulty 

Slovenskej technickej univerzity v Bratislave



Príloha č. 1 
 
Návrh kandidáta na delegáta v Študentskej rade vysokých škôl za Stavebnú fakultu STU v Bratislave 

 
Stavebná fakulta STU v Bratislave 

Volebný obvod: študentská časť akademickej obce SvF STU v Bratislave 
 
 
Za kandidáta na delegáta v Študentskej rade vysokých škôl za Stavebnú fakultu STU v 
Bratislave na funkčné obdobie 2024-2027 navrhujem: 
 
Priezvisko, meno  a tituly kandidáta: 
 
 
 
 
stupeň štúdia a ročník: 
 
 
 

 

 
Návrh podáva: 
 
Priezvisko, meno a tituly navrhovateľa: 
 
 
 
stupeň štúdia a ročník: 
 
 

 
Dátum:         ..........................................................  

  podpis navrhovateľa 
 
 
 

 
 
Súhlas kandidáta na delegáta v  Študentskej rade vysokých škôl 
 
Súhlasím s mojou kandidatúrou na delegáta v Študentskej rade vysokých škôl za Stavebnú 
fakultu STU v Bratislave. 
 
 

 

 
Dátum:     ..........................................................  

  podpis navrhovaného kandidáta 
 

 


